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IZRAKSTS 
 

BIEDRĪBAS „LATVIJAS AIRĒŠANAS FEDERĀCIJA” 
vienotais reģ. Nr.40008022792 

 
valdes sēdes protokols Nr.4/03/05/2018 

 
Jūrmalā,  
2018.gada 03.maijā 
Plkst. 18:00- 20:50 
 
Biedrības “Latvijas Airēšanas federācija” (turpmāk - LAF) 2018.gada 03.maijā valdes sēdē 
piedalās 6 (seši) balsstiesīgie LAF valdes locekļi, tādējādi sapulce, saskaņā ar LAF 
statūtiem, ir lemttiesīga. 
 
Valdes sēdē ar balsstiesībām piedalās LAF valdes locekļi: 

 Renāte Līne – LAF prezidente; 

 Evita Jaunbauere - LAF ģenerālsekretāre; 

 Andželika Krūmiņa- LAF viceprezidente; 

 Elita Krūmiņa- Sacensību organizācijas komisijas vadītāja; 

 Ieva Lapsa- Tiesnešu komisijas vadītāja; 

 Lolita Kaufmane- Sportistu un Masters vadītāja. 
 
Valdes sēdes vadītāja:  LAF prezidente, LAF prezidente – Renāte Līne. 
Sapulces protokolētāja:  LAF ģenerālsekretāre – Evita Jaunbauere.  
 
Valdes sēdes dienas kārtībā: 

Valdes sēdes darba kārtība:  
 
1. LR komandas piedalīšanas Eiropas Junioru čempionāta (EJCH) organizācijas 
jautājumi. 

2. Sportistu un veterānu ( Masters) komisijas nolikuma apstiprināšana. 

3. Citi jautājumi. 
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Dienas kārtības jautājumu izskatīšanas gaita un / vai pieņemtie lēmumi: 
Sapulces laikā tiek veikts sapulces audio ieraksts Renātes Līnes mobilajā telefonā. 

Nevienam pretenzijas nav. 

Valdes sēdē par par jautājumiem kas attiecās uz EJCH organizāciju un LAF inventāra 

piešķiršanu piedalās treneri: Zigmunds Čakšs, Zane Putniņa, Gunta Rotšteina, Sandra 

Bremze un Kristīne Putniņa  

1. LR komandas piedalīšanas Eiropas Junioru čempionāta organizācijas jautājumi. 
1.1. Renāte Līne informē, ka šodien ir termiņš lai pateiktu kura komanda brauc uz 

Eiropas Junioru čempionātu. Pēc atlases Latvijas Airēšanas federācija (turpmāk 
– LAF) nodrošina Intam Samanovičam izmaksas par sacensībām, par saviem 
līdzekļiem pieteicās braukt un iemaksāja naudu LAF kontā Andrieva Sestuļa un 
Riharda Purgaiļa vecāki. Zigmunds Čakšs informē, ka arī Violeta Levinoka un 
pārairu četrinieks brauks uz EJCH, tikai tiks mainīts sastāvs- E. Beņķa vietā tiek 
ielikts K.S. Tiškus. 

Debates:[…] 
 
Balsojums par Eiropas Junioru čempionāta pārairu četrinieka komandas sastāvas maiņu 
no Eduarda Beņķa uz Kasparu Sebastianu Tiškusu. 
 
Lēmums: 

Biedri PAR PRET Atturas 

Renāte Līne – LAF prezidente; 1     

Evita Jaunbauere- LAF ģenerālsekretāre; 1     

Andželika Krūmiņa- LAF viceprezidente 1   

Elita Krūmiņa- Sacensību organizācijas komisijas vadītāja; 1     

Lolita Kaufmane- Sportistu un Masters komisijas 
vadītāja. 1     

Ieva Lapsa- Tiesnešu komisijas vadītāja 1   

Kopā 6 0 0 

 
 

1.2. Zigmunda Čakša iebildumi par laivu sadali (Ezernieka noņemšana no LR 
čempionāta garajā distancē). 

Debates: [..] 
 

1.3. EJCH organizācija-  
 Elita Krūmiņa- atbild par transporta biļetēm un apdrošināšanu; 
 Evita Jaunbauere- atbild par dzīvošanu; 
 Anželika Krūmiņa- runā ar igauņiem par laivu transportu 
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 Zigmunds Čakšs- Levinokai paņem Empacher laivu, pēc sacensībām tā ir jāatdod 
Sandrai Bremzei. 
 

2. Sportistu un veterānu (Masters) komisijas nolikuma apstiprināšana. 
Debates: 
Izskatot testu un jēdzienus tiek koriģēts 1.2 punkts un noteikts kāds ir komisijas 
sastāvs un nolikumā paliek pie jēdziena “veterāni (Master)”. 
 
Balsojums par Sportistu un veterānu (Master) komisijas nolikuma apstiprināšanu 
Lēmums: 

Biedri PAR PRET Atturas 

Renāte Līne – LAF prezidente; 1     

Evita Jaunbauere- LAF ģenerālsekretāre; 1     

Andželika Krūmiņa- LAF viceprezidente 1   

Elita Krūmiņa- Sacensību organizācijas komisijas vadītāja; 1     

Lolita Kaufmane- Sportistu un Masters komisijas 
vadītāja. 1     

Ieva Lapsa- Tiesnešu komisijas vadītāja 1   

Kopā 6 0 0 

3. Citi jautājumi: 
3.1. Maskavas regate- atbilde no organizatoriem ir par uzaicinājumu, var taisīt 

vīzas- Elita uzņēmās visu noorganizēt. Atbilde par laivām vēl nav. 
3.2. Vintech laivas- Renāte Līne- Vintech piedāvā par EUR 10 000 četrus vieniniekus, 

kas ir ar maziem defektiem, jo ir bijušas lietošanā. Tāpat ir iespēja, ka 
sportistiem, kas startē starptautiskās sacensībās piešķir laivas.  Piedāvājums 
paliek spēkā un ir aktuāls. 

3.3. Brīvdienās MSĢ TSV Jūrmala airētāji piedalījās filmēšanā- Sarkanais mežs, kas ir 
Latvijas 100 gades ietvaros filmēts seriāls. 

3.4. Lietuvas sezonas atklāšanas sacensības (Baltijas sezonas atklāšanas sacensības)- 
piedalīsies sportisti no Jelgavas , MSĢ TSV Jūrmala un Daugavpils. 

3.5. Jūrmala ir izsludinājusi sportistu atbalsta projektu- tā kā airēšana nav Jūrmalas 
sporta skola, tad abas MSĢ sporta skolas var iesniegt par saviem sportistiem šajā 
projektā iesniegumus. Jautājums vai to darīs sporta skolas vai to var iesniegt LAF, 
jo ir jau sākts iesniegt datus. Lai iesniedz no LAF. 

3.6. Tiesnešu inventāram ir atrasta vieta SASS bāzē- Anželika Krūmiņa informē, ka ir 
atbrīvota viena telpa SASS bāzē, kur turpmāk var novietot visu tiesnešu 
inventāru. 

3.6.1. Megafoni- ir savu laiku nokalpojuši, tāpēc ir jāpaskatās jauni- Ieva Lapsa 
apskatīsies šo jautājumu; 
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3.6.2. Starta Plosti- dzelzs plosti ir plānots pārdot vai nodot metāllūžņos, jo kādā 
brīdī būs jāatbrīvo vieta MSĢ TSV Jūrmala bāzē, kur pašlaik tie atrodas. Ja 
pārdod, tad plostiem ir atlikusī vērtība un pieliekot vēl iepriekšējā gada 
atlikumu varbūt var atrast variantu jaunu starta plostu iegādei. 

3.6.3. Sacensības LAF balvu izcīņa- būtu labi, ja varētu pasūtīt balvas iepriekš un 
vienotas, lai nav katru reizi jādomā ko pasniegt. Idejas- dvieļi, cepures ar LAF 
logo… Jautājums paliek aktuāls. 

3.7. Licences pārbaudes- katru reizi uz sacensībām sagādā problēmas pārbaudīt 
licences, jo nav vienotas datubāzes. Elita apstiprina, ka šogad nav viņai parādītās 
apstiprinātās licences un līdz ar to viņai nav iespējams atjaunot datubāzi. Pašlaik 
uz licencēm ir trīs paraksti- sportists, treneris un ārsts, kur pēdējais apstiprina, ka 
sportists drīkst  startēt sacensībās. Ieva uzrakstīs savu skatījumu šim jautājumam. 

3.8. Sacensību pieteikuma portāls- pašlaik par to atbildību nenes LAF, bet būtu 
jāpadomā par jaunās direktīvas ieviešanas noteikumiem un papildināt, lai tas 
atbilstu jaunajai direktīvai. Kā arī izskatīt jautājumu par šī portāla izmaksu 
segšanu no LAF. Jautājums paliek aktuāls. 

3.9. 2018.gada 25.maija Personas datu aizsardzības direktīvas stāšanās spēkā- Latvijas 
Sporta Federāciju padome sagatavos vadlīnijas visām federācijām, kuras būs 
jāievieš ikdienā un atbildīs šai regulai. 

3.10. LAF ir uzaicinājums uz Sportistu attīstības programmu, kur bez maksas var 
piedalīties nometnē un sacensībās Belgradā (Pasaules I kausa kārta), kur tika 
piedāvāts Olgai Svirskai, bet viņa tomēr netiek. 

 
 

Ņemot vērā, ka LAF valdes locekļiem citu jautājumu un priekšlikumu izskatīšanai nav, 
2018.gada 03.maija  valdes sēde tiek slēgta. 
 
 
LAF valdes priekšsēdētāja: 
 
______________________________Renāte Līne  
 
Valdes sēdes protokoliste: 
 
______________________________Evita Jaunbauere 


